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Obrovský zájem je také o Lékařskou fakultu Univerzity Karlovy v Plzni. Přihlásilo se tam zhruba 1800 lidí. Do prvních
ročníků se má šanci dostat ale jen 200 z nich, z toho 50 na zubní lékařství.

PLZEŇ Právnická, lékařská, filozofická a pedagogická. To jsou fakulty, o něž je mezi absolventy středních škol i letos
největší zájem. Filozofická fakulta navíc varuje, že do prvních ročníků bude zřejmě přijímat méně lidí než loni.
„Jednání s ministerstvem o limitech studentů stále nejsou uzavřená,“ varuje proděkan Ivan Koutecký s tím, že si myslí,
že počty studentů přijímaných do prvních ročníků bakalářského i magisterského studia by se tím mohly výrazně snížit.
„Přihlášek máme letos tři tisíce, což je zhruba o pět set méně než loni. Dvě třetiny mají zájem o studium bakalářské,
zbytek o magisterské,“ popisuje Ivan Koutecký.
Mluvčí Západočeské univerzity v Plzni Kamila Kvapilová potvrdila, že o limitech počtu studentů na akademický rok
2011/12 se s Ministerstvem školství,mládeže a tělovýchovy ČR opravdu ještě jedná. „Za celou ZČU by se mělo jednat o
pokles pouze o 38 studentů bakalářského studia, což je oproti roku 2010 pokles méně než o jedno procento. Konkrétně
by se mělo přijmout 4 389 studentů bakalářského studia, loni to bylo 4 427,“ tlumočila ale Kvapilová informace od
kvestora Antonína Bulína.

Na práva se hlásí víc lidí než loni

Stejně jako v předcházejících letech je velký zájem o studium na Právnické fakultě ZČU, ke studiu se přihlásilo celkem
2 698 lidí. Fakulta v příštím roce přijme celkem čtyři sta studentů, tři sta na magisterský, stovku na bakalářský obor.
„Oproti loňsku se zvýšil téměř o stovku počet přihlášek,“ řekl děkan fakulty Květoslav Růžička s tím, že v porovnání se
situací před vypuknutím aféry rychlostudentů přihlášek ubylo. V roce 2009 byl počet přihlášek ještě o pětinu vyšší.
Nabídka výrazně převyšuje poptávku také na Lékařské fakultě UK v Plzni. „Počty se výrazně nemění. Celkový počet
přihlášek je zhruba osmnáct set, z toho šest set je uchazečů o zubní lékařství,“ informoval proděkan fakulty Antonín
Zicha. Do prvních ročníků všeobecného studia se budou přijímat přibližně dvě stovky studentů, na zubní lékařství pět
desítek.
Fakulta pedagogická přijme do prvních ročníků bakalářského a magisterského studia 850 studentů. „Přihlášku podalo
letos 4 400 lidí,“ sdělil mluvčí fakulty Josef Kepka.
Opačná je situace na technických oborech. Fakulta strojní přijala 927 přihlášek, přijímat bude 850 lidí. „Kdyby byl počet
přihlášek vyšší, samozřejmě bychom byli rádi. Jsme ale spokojeni, že to číslo je vyšší než loni,“ konstatoval Jiří Česánek,
proděkan pro studijní a pedagogickou činnost fakulty strojní. Fakulta plánuje vypsat i druhé kolo přijímacích zkoušek.
Podobná je situace na fakultě elektrotechnické. „Na bakalářské studium máme zhruba osm set přihlášek, přijímat
budeme 550 až 600 lidí. Na magisterské studium přijmeme 280 lidí, hlásí se jich 350,“ popsal proděkan Jiří Kotlan. Za
úspěch považuje, že počet přihlášek na fakulty se za posledních pět let výrazně nemění. „To je pozitivní. Demografická
křivka jde dolů a nás menší počet středoškoláků zatím nezasáhl,“ vysvětlil Kotlan.
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„Za celou ZČU by se konkrétně mělo přijmout 4 389 studentů bakalářského studia, loni to bylo 4 427.“ Kamila Kvapilová
mluvčí ZČU v Plzni


